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Sprawozdanie z działalności Prezydium Rady Rodziców

w roku szkolnym 2020/2021

W roku szkolnym 2020/2021 z  powodu wybuchu  pandemii  Covid  19  odbyło  się  jedno

zebranie Rady Rodziców w dniu 06.10.2020 roku.

Prezydium Rady Rodziców spotkało się sześć razy, przy czym w pełnym składzie dwa razy. Jedno

ze spotkań odbyło się w obecności Pani Dyrektor.

Prezydium Rady Rodziców w roku szkolnym 2020/2021 prowadziło nastepującą działalność:

 stworzono  nową  bazę  danych  rodziców –  przedstawicieli  Rad  Klasowych,  co  znacząco

ułatwia komunikację między rodzicami działającymi w Radzie Rodziców

 opiniowano nowe regulaminy, oraz Program Profilaktyczno – Wychowawczy na nowy rok

szkolny

 w tajnym głosowaniu włoniono nowe Prezydium Rady Rodziców na kadencję 2020-2023,

oraz nowych członków Komisji Rewizyjnej

 przyjmowano podania od komisji przedmiotowych w sprawie dotowania konkursów oraz

zakupu materiałów dydaktycznych i innych niezbędnych przedmiotów do funkcjonowania

komisji

 Uchwalono  preliminarz  na  rok  szkolny  2020/2021,  oraz  zatwierdzono  sprawozdanie

finansowe za rok 2019/2020

 organizowano na bieżąco zaopatrzenie do gabinetu pielęgniarki szkolnej

 interweniowano u Pani Dyrektor w sprawach bieżących

 reprezentowano  rodziców  przez  udział  w  uroczystosciach  szkolnych,  inauguracji

i zakończeniu roku szkolnego,

 dostarczano faktury i rozliczenia z nauczycielami

 Przewodnicząca Rady Rodziców brała udział w komisji konkursowej, która miała na celu

wybranie kandydata na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 28

 Przewodnicząca Rady Rodziców brała udział w wyborach Absolwenta i Sportowca Roku,

którym  Rada  przyznaje corocznie nagrody pieniężne

 na bieżąco wysyłano komunikaty na stronę internetową szkoły



 Zdecydowano  o  zakupie  dysków  do  pracowni  informatycznej,  zasobów  internetowych

Super Kid dla klas I-III, oraz o zakupie projektora wraz z tablicą multimedialną do pracowni

matematycznej

 zdecydowano o zmniejszeniu o 50% kaucji na szafki

 zdecydowano o zmniejszeniu o 50% wpłat na ksero

 zdecydowano o przeniesieniu z roku ubiegłego na rok bieżący środków pieniężnych dla

komisjii sportowej na zakup sprzętu sportowego

 poprawiono i zaktualizowano punkty w Regulaminie Rady Rodziców

 wydawano opinie na temat nauczycieli zdobywających nowe stopnie awansu zawodowego

Przewodnicząca Rady Rodziców


